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ERSLAG  Klankbordgroep Skills 

Datum: 22-07-24 

Aanwezig:  

Afwezig:

Namens de omwonenden: 
Ingrid Veenstra, Jabik van der Veen, Irma Galema, Jelmer Kramer, Jiska van der Veen, 
Sjoerd Postma, Mannus Schutten, Ton Goossens, Adri Visser, Thewis Kooistra.  

Namens de zorgaanbieders & ambtelijke organisatie: 
Hein Kuiken, (wethouder), Eelkje Nicolai (coördinator klankbordgroep), Jan Willem 
Jansen (projectleider locatieontwikkeling - fysiek), Monique Coenen (projectleider), 
Albert Pieter Sikkema (afdeling vastgoed), Jeroen Doornbos (bouwprocesmanager), 
Wilgert Dekker (BCN), Anne den Herder (gebiedswerker), Doeke van Wieren (TWA), 
Bauke Tuinstra (TWA), Anjuska van der Meulen (projectassistent)

Tjalling Delgrosso, Mieke Voerman, Aart Schaap (met kennisgeving) 

Nr PUNTEN ACTIE/BESLUIT DOOR 
1. Opening / 

Mededeling 
Opening en welkom door Eelkje. 
De agenda wordt vastgesteld.  

2. Terugkoppeling college 
van B&W 

Eelkje geeft een korte terugblik van hetgeen plaatsvond na de laatste 
klankbordgroep eind mei. 
Tijdens die klankbordgroep is een toelichting gegeven op het inhoudelijke deel 
van Skills en is de wensenlijst van de omwonenden die meegenomen is in het 
vastgestelde Programma van Eisen teruggekoppeld aan de klankbordgroep. Dit 
stuk was onderdeel van de architecten selectie. Inmiddels is de definitieve 
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gunning van de architect rond en zal TWA architecten vanavond het 
schetsontwerp presenteren.  
Het college heeft de informerende brief vastgesteld en aan de raad beschikbaar 
gesteld. Het stuk is nu openbaar. Er heeft inmiddels een artikel over Skills in de 
LC gestaan. Na het delen van de collegestukken met de klankbordgroep, heeft 
een bewoner schriftelijk gereageerd: 
1. Fonteinland → moet zijn Fonteinstraat 
2. In de stukken staat dat door leden van de klankbordgroep is aangeven dat ze 
in essentie nog steeds geen Skills willen. → Niet alle leden hebben deze 
essentiële mening. In het artikel in de LC wordt gezegd dat de omwonenden 
geen Skills willen.  Eelkje legt uit dat dit de interpretatie van de journalist is. Door 
het woord ‘leden’ te gebruiken, is juist proberen aan te geven dat het niet om 
alle leden gaat.   
3. geluidsabsorberende materialen: → bewoner geeft aan dat dit hier nu niet 
verder hoeft te worden besproken nu hier volgens hem door TWA goed is over 
nagedacht.  

N.a.v. de stukken is er een vraag over de € 75.000 die wordt genoemd voor de 
extra kosten voor de realisatie van de voortuin. Jan Willem geeft aan dat dit een 
grove raming is voor de 5 meter en niet voor daarnaast nog drie extra meters. 
Aan de hand van het ontwerp komt er een fijnere raming. Bewoner vraagt of de 
raming van € 75.000 kan worden gedeeld. Jan Willem geeft aan dat dit niet 
gebruikelijk en relevant is; het is een grove raming geweest.  

Eelkje dankt de omwonenden voor het delen van hun brief aan verschillende 
raadsfracties met input door de bewoners.  Dit wordt in het kader van  
transparantie erg op prijs gesteld. De ambtenaren hadden de brief in deze fase 
niet verwacht, omwonende geeft aan dat er voor gekozen is omdat er de vorige 
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keer een verschil van inzicht was over de grootte van de voortuin (‘agree to 
disagree’). 

3. Conceptverslag 27 mei 
2024 

Het wijkpanel geeft aan dat zij hun inbreng in het verslag missen.   
Tijdens het vorig overleg is door hen aangegeven dat een positieve houding van 
de gemeente t.a.v. de voorstellen van omwonenden m.b.t. de voortuin wordt 
gemist.   
Ook is tijdens het bespreken van een ‘goede buur’ en wat we over en weer voor 
elkaar kunnen betekenen, gesteld door het wijkpanel dat de verantwoording 
daarvoor bij de gemeente blijft.  
Het wijkpanel had verwacht dat er een uitgebreider beleidsplan zou zijn voor de 
werkwijze van Skills. De inhoudelijke toelichting die Mieke heeft gegeven, bood 
niet veel meer informatie dan de raadsbijeenkomst. 

 De punten zullen worden toegevoegd aan het verslag van 27 mei 2024. 
Het aangepaste verslag wordt naar de leden van de klankbordgroep 
gestuurd.  

 Het verslag van 27 mei 2024 wordt met de aanvullingen vastgesteld.  

4. Introductie architect 
. Presentatie en 
bespreken concept 
ontwerp (bijlage) 

TWA architecten hebben de opdracht gekregen om Skills te verbouwen.   
Bauke en Doeke van TWA geven aan dat deze presentatie een eerste versie van 
het ontwerp is. 

- Deze presentatie hebben zij t.b.v. de selectie ingediend.  
- Er kan nog finetuning plaatsvinden op diverse onderdelen.   
- Er zijn nog geen uitgebreide gesprekken met de zorgaanbieders. Dit 

staat gepland.  
- Dit is hun interpretatie van de opdracht op basis van de aanbesteding 

en in die zin is het nog geen definitief plan maar een ruimtelijke 
interpretatie van het plan.  
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- Deze avond is om input op te halen bij de omwonenden, aanvullend op 
de wensen van de omwonenden die ze middels de aanbesteding al 
hadden gekregen. 

Met de nieuwe omkadering van de entree wil TWA duidelijk maken dat het geen 
kantoorgebouw meer is maar een pand waar mensen wonen.  
Het gebouw moet energetisch weer langer mee. Het moet kwalitatief veel beter 
worden, met name qua geluid. Het gebouw heeft monumentale waarde en dus 
zal het buitenaanzien voor een groot deel in stand blijven. 

Bouwkundig: 

 Kolommen moeten geïsoleerd worden.  

 Kozijnen worden vervangen door goed isolerende kozijnen en triple 
glas. Dat helpt ook tegen geluid. Indeling kozijnen blijft hetzelfde zodat 
monumentale deel hetzelfde blijft.  

 Er komen geen extra draaiende delen in de ramen. De ramen kunnen 
alleen open in kiepstand conform wens klankbordgroep. Er moet 
kunnen worden gespuid. Dus is het noodzakelijk dat er een raam 
opengezet kan worden. Voor de ventilatie zou het niet per se nodig zijn. 
Er komt een ventilatiesysteem. Of het raam aan de bovenkant naar 
binnen kiept of aan de onderkant naar buiten maakt voor TWA niet uit; 
de bouwfysicus zal bekijken welke optie het meest geluidsisolerend is. 
Onderkant van de vloer boven het raam wordt geïsoleerd met 
akoestisch materiaal om nog meer geluidsdemping te krijgen. De 
bouwfysicus gaat hier ook kijken naar de meest optimale oplossing. 

 De  pui blijft zoveel mogelijk intact. 

Vraag: komt er zonwering aan de buiten- of binnenkant? Aan de buitenkant 
geeft het veel geluid bij omhoog en omlaag gaan. Doeke: er komen screens aan 
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de buitenkant en deze zijn tegenwoordig behoorlijk stil. Dit moet niet alleen 
individueel maar ook centraal te bedienen zijn. Bv ivm storm.  

Het ontwerp van de binnenruimte zal zoveel mogelijk plaatsvinden in overleg 
met de gebruikers. Doel is het maken van een waardevolle werk- en 
leefomgeving voor jongeren en medewerkers. Het huidige vlekkenplan is 
eigenlijk 1 op 1 overgenomen van de schets van het Leger des Heils. De 
gemeenschappelijke functie (startplek) geeft wellicht meer activiteit. Vandaar 
dat deze aan de voorkant is geplaatst. Dat verwacht TWA ook van de 
gemeenschappelijke woonkamers, daarom zijn deze aan de voorzijde 
ingetekend. Door een omwonende wordt aangegeven dat dit aansluit bij hun 
wens. 

Vraag: kunnen de kantoren aan de tuinkant? 
Doeke: qua vierkante meters zijn de kantoren/kamer inwisselbaar dus daar kan 
nog geschoven worden. Er zijn wel meer kamers dan kantoren dus er zullen 
kamers aan de achterkant zijn. De goede buurwoningen zijn ook zoveel mogelijk 
aan de achterkant geplaatst.  
Doeke geeft toelichting op de schetsen: 

- De zeembalkons zijn nu nog bereikbaar vanaf buiten. Dat is niet 
wenselijk, ook door klankbordgroep aangegeven. Deze zullen worden 
afgesloten d.m.v. een deur waar alleen de beheerder een sleutel van 
heeft. Dit geldt ook voor de nooduitgang/noodtrappenhuis.  Je kunt er 
uit maar niet via daar naar binnen. Er gaat dan ook een alarm af.  

- De buiteninrichting aan de voorkant moet uitnodigen tot gebruik. 
- Zijkant: van ondergeschikt belang qua gebruik dus daar zijn bergingen 

e.d. gesitueerd. Onder de overkapping aan de zijkant is een rookplek 
ingetekend. Opmerking klankbordgroep: hier worden we niet blij van en 
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waren we al bang voor. Kan dit niet anders? Doeke: hierover gaan we in 
gesprek met LdH om te bekijken of er andere mogelijkheden zijn. 

- De achtertuin: is afsluitbaar en je kan vanuit de individuele 
appartementen niet direct in de tuin komen. De toegang wordt door de 
beheerder gereguleerd. Deel parkeren is ook afgesloten.  

- Achterkant tuin: zit een gaashekwerk. Het achterpad blijft gehandhaafd. 
Er komt een afscheiding tussen pad en tuin. Deze afscheiding kan 
bijdragen aan vermindering van hinder. Deze is van belang. Er staan nu 
al veel bomen met enkele open plekken. Op de open plekken tussen de 
bomen worden nieuwe bomen aangeplant. Effect: aaneengesloten 
kruinen van bomen. Dat als ze in blad staan daarmee ontneem je het 
zicht naar de tuinen en huizen van Elizabethstraat en het helpt bij 
geluidsreductie.  

- Voorstel ‘groen frame 5m’: winterhard groen laten groeien tot een 
hoogte van max 5 meter. Het groen kan tegen een frame met 
groeigeleiding  (open gaas, 3d) groeien. Een mogelijkheid zou kunnen 
zijn de bestaande laurier op te hogen. Laurier is een geschikte haag 
voor het  terugbrengen van geluid en zicht. Met een groen expert zal 
TWA dit verder uitwerken.  

- In de achtertuin zijn een paar gebruiksplekken uitgespaard.  Hier 
kunnen ook eventuele zitplekken komen of  bv een moestuin. Het 
overige wordt beplant met dicht struweel. Wordt een groene massa.  

- Voorkant: Maat: 5 meter. Wat je het liefst wil is een mooie plek om te 
verblijven en te ontmoeten. Dat is voor deze doelgroep ook belangrijk. 
Dat kan best aan de voorkant. Een stedelijke groene ruimte op een 
parkachtige manier. Waar groen en verharding elkaar ontmoeten. Geen 
losse bankjes. Hier kun je ook een sigaretje opsteken.  
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Reactie lid klankbordgroep: Ik denk dat een zitkuil in de achtertuin voor deze 
doelgroep prettiger is dan aan open aan de voorkant. Dus ben bang dat ze zo 
toch in de achtertuin gaan zitten. Ik mis een stukje privacy dat voor hun ook 
belangrijk is. Deze zit meer in de achterkant, lijkt mij. 

Reactie lid klankbordgroep: cruciaal is dat het hier om een behoorlijk grote 
groep jongeren gaat. Van groot belang is dat de belastingdienst een enorme 
klankkast is. Het geluid gaat enorm versterkt worden. Wij weten precies 
wanneer er een feestje is. Ik kan in alles meegaan; deze jongeren moeten een 
goede woonplek krijgen. Daar zijn we het allemaal mee eens. Maar voor ons 
heeft dit een enorme impact. Wij hebben aan beide kanten studenten. Het 
geluid wordt versterkt door de klankkast van de belastingdienst. En ik heb het 
idee dat dit enorm wordt onderschat.  

Doeke: daarom laten we een bouwfysicus meedenken over geluid en hoe dat zo 
veel mogelijk te voorkomen is. Naast de fysieke inrichting zit het hem ook in 
praktische afspraken over hoe je het gebruikt. Reactie lid klankbordgroep: maar 
dat vind ik een glijdende schaal en daar heb ik weinig vertrouwen in. 
Doeke: we moeten deze zaken met elkaar goed blijven bespreken.  
Reactie lid klankbordgroep: een zitkuil ontwerp je om meerder mensen bij elkaar 
te zetten. En dan wordt het geluid ook nog versterkt. En ik heb het idee dat dit 
totaal niet wordt onderkend.  

Bauke: de zeembalkons worden met geluidsverstrooiend materiaal bekleed. Dit 
zal al schelen. Het groen tussen de achtertuin en de steeg zal ook effect hebben. 
Doeke: wij denken dat we de overlast juist beperken door ze geleid in de tuin te 
plaatsen met geluidswerend materiaal. 
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Reactie lid klankbordgroep: de begeleiding is alleen voor beschermd wonend, 
toch. Monique: Nee, er is 24 uur per dag  begeleiding aanwezig. Reactie: hoeveel 
begeleiders zitten er op 48? Monique: hier is tijdens de vorige vergadering over 
gesproken, het aantal heb ik nu niet precies paraat. Reactie: dit is wel cruciaal. 
Bij een bepaalde doelgroep hoort bepaald gedrag. Geen enkele andere locatie 
staat zo dicht op huizen.  

Reactie lid klankbordgroep: We hebben hier vaak met elkaar gezeten en 
gevochten om de achtertuin volledig af te sluiten. Het ontwerp is prachtig maar 
het is niet wat wij gevraagd hebben. Er zit een moestuin, een groepsplek, dat is 
teveel, te aantrekkelijk. Dat is ons gevoel waar wij steeds voor hebben gestreden 

Doeke: De achtertuin is afsluitbaar en alleen met sleutel te openen. Dit kan dus 
worden gereguleerd.  
Eelkje: Het Leger des Heils heeft de vorige keer aangegeven dat de ervaring die 
zij hebben is dat dit geen jongeren  zijn die de behoefte hebben om met elkaar 
dingen te organiseren of samen te doen. Ze zijn meer individueel ingesteld. Een 
voorkant die open ingericht is werkt bij andere locaties wel goed en sluit aan bij 
de wens van LdH. De behoeften van deze jongeren zijn waarschijnlijk anders dan 
de verwachtingen die hier spelen.  

Reactie lid klankbordgroep: ik denk dat ze eerder in de achtertuin gaan zitten. Er 
zijn meer omwonenden die dit denken.  
Reactie lid klankbordgroep: het is ons gevoel, je weet niet wat je krijgt. 
Reactie lid klankbordgroep: ik heb nog geen regels gezien. Dan kunnen we het 
willen reguleren maar als wij de huisregels niet hebben gezien, dan is het straks 
vastgelegd voor wij er iets over hebben kunnen zeggen.  
Reactie lid klankbordgroep: wij zouden inzage hebben inde huisregels. Maar 
inzage is anders dan meebeslissen. 
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Reactie lid klankbordgroep: zorgen om drugsgebruik: wat doen de jongeren op 
hun kamer?  

Reactie Monique: het Leger des Heils heeft de vorige keer aangeven dat het een 
locatie is voor beschermd en begeleid wonen, niet voor behandeling van 
verslaving. Een van de zaken die kan maken dat je niet geschikt bent voor Skills is 
een te actief middelengebruik. Dat wil niet zeggen dat er nooit een jongere komt 
die iets gebruikt, maar het is geen plek voor jongeren die daarvoor eerst in 
behandeling zouden moeten.   

Reactie lid klankbordgroep: de tuin is een grote discussiepunt en wij hebben 
alleen nu de kans om onze stem te laten horen. En nu zien wij twee zitkuilen. In 
mijn visie is de voorkant iets met een schutting. Dit roept bij ons emoties op. 
Voor is in verhouding heel klein met achter. De entree en het kunstwerk gaat 
ook nog af van de ruimte.  

Doeke: dit is een visie en een eerste schets: we gaan het voorlopig ontwerp 
traject in met het leger des heils. We nemen jullie punten en zorgen mee, 
Bijvoorbeeld over de rokersplek aan de zijkant en jullie zorgen over waar gaan de 
jongeren nou buiten zitten. De achterkant afwaarderen en de voorkant 
opwaarderen in combinatie met beheer en afspraken. De inrichting van 5 meter 
aan de voorzijde is vanuit het Programma van Eisen waar TWA mee gewerkt 
heeft. 

Reactie lid klankbordgroep: Wat gaat de gemeente doen als de inrichting van de 
voortuin, zoals nu voorgesteld in het concept ontwerp, niet gebruikt wordt zoals 
beoogd en de achtertuin voornamelijk gebruikt wordt? Wat als het niet goed 
gaat, wat gaat er dan gebeuren? Dan kijk ik naar de gemeente. 
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Monique:  we kunnen nooit iets zeggen waardoor jullie het vertrouwen hebben 
dat het goed zal gaan. We hebben met de zorgaanbieders een 
verhuurdersrelatie en een zorgrelatie. Dus we kunnen en blijven met hen in 
gesprek als dingen echt mis lijken te gaan. Van belang is ook dat je afspreekt dat 
je elkaar altijd kunt bereiken als het nodig is. Het LdH heeft aangegeven dat jullie 
hen straks dag en nacht rechtstreeks kunnen bereiken. Via telefoon en er is altijd 
begeleiding op de locatie.  

Reactie lid klankbordgroep: Als er verdurend overlast is voor de omwonenden, 
wat doet de gemeente dan? De gemeente moet garanderen dat de lijnen kort 
zijn. Het kan ook zijn dat je afhankelijk bent van diegene die bij de gemeente zit, 
dit kan per individu verschillen. Ik heb hier niet om gevraagd en dat is waar de 
frictie zit. Wij moeten hier mee leren leven en hier zitten veel zorgen en angst.  
Ik wil een vast contactpersoon van de gemeente, die bemiddelt. 

Reactie lid klankbordgroep: het sleutelwoord is vertrouwen. Er is nu meermaals 
duidelijk gezegd: dit is een eerste ontwerp en we nemen de stemmen van de 
bewoners mee. Ik hecht veel waarde aan hoe gaat het worden, en vooral: hoe is 
het beheer. Dit heeft grote consequenties voor hoe het straks gaat zijn. Ik zou 
heel graag willen dat we het hierbij kunnen laten. Als het steeds gaat om dingen 
die eventueel zouden kunnen dan komen we niet verder. Ik heb andere 
ervaringen dan sommige anderen hier, ook met de studenten bijvoorbeeld die 
naast mij wonen. 

Reactie lid klankbordgroep: mijn ervaring is anders, en die van een ander is ook 
weer anders.  

Eelkje: over de huisregels en hoe ga je straks om met gebruik is in algemene zin 
wat gezegd. Er gaat nog een poos overheen voor er daadwerkelijk wordt 



11 

gewoond. Ik zal vragen of er bij één van de volgende vergaderingen huisregels 
kunnen worden getoond van een gelijksoortige locatie. Reactie lid 
klankbordgroep: ik wil nog wel op de huisregels kunnen reageren.  

Overige reacties op het ontwerp: 
- De lijst van de heer Schutten met opmerkingen over het ontwerp zijn 

aan de architect doorgestuurd.  
- Klankbord: Ik had de aantrekkelijkheid van de voortuin totaal anders 

geïnterpreteerd. De voortuin zo aantrekkelijk mogelijk en daarmee de 
garantie dat aan de achterkant zoveel mogelijk  beperkt wordt. Voor de 
rest wil ik het er bij laten.  

- Vermenging entree: er is een entree van startplek en wonen. Dit zit 
midden in het verblijfsgebied. Ik zou dit nooit zo gedaan hebben. Ik zou 
de entree aan de zijkant maken. Als je vanuit je kamer naar de 
buitenkant wilt gaat dit via straat. Wat doet dit in het groepsproces? 
Bauke: dit is precies het gesprek dat we met  het leger moeten hebben.  

- Doeke: omgevingspsycholoog betrekken om te vragen hoe ze eerder de 
voortuin gebruiken dan de achtertuin.  

- klankbord: herinrichting van het plein wordt eerst uitgesteld toch? Dan 
is de rest van het plein mede bepalend. Anne: Eerst kijken hoeveel 
ruimte neemt de voorkant ed.  Als er iets definitieve schetsen zijn kan 
dit op elkaar worden afgestemd. Plan is tijdelijk on hold. Zodat later 
afstemming kan plaatsvinden 

- mbt de bouwfysicus:  Worden wij daarvoor uitgenodigd zodat wij uitleg 
kunnen geven over de klankkast? Reactie TWA: de klankkast is in 
principe goed bekend en onderdeel van de opdrachtbeschrijving. 

- Installaties op het dak: wens is zo veel mogelijk aan de westkant dus uit 
het zicht van Elizabethstraat. Reactie TWA: we moeten hier nog naar 
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kijken. Dit is allemaal onderdeel van de totaalopgave. Waar mogelijk de 
bestaande positie gebruiken. 

- Lid Klankbord groep: Ik vond de tuinoplossing best een goede oplossing. 
Behalve de puntjes die zijn genoemd. 

- Lid Klankbord groep: 6 maanden is er privacy door de bomen als ze in 
blad staan, maar niet in de winter. Het staat zo dicht op onze 
achtergevel dat ze kunnen zien wat wij eten.  Ik ben heel benieuwd of 
er bv iets van verduistering mogelijk is. Reactie TWA: Dat wordt 
moeilijk; het zijn mensen die er wonen dus ze mogen ook daglicht zien. 
We kunnen laten zien wat voor impact de 5 meter groenbegroeiing gaat 
hebben op zichtlijnen. Dat geeft duidelijkheid over wanneer wat 
zichtbaar is. Reactie lid klankbordgroep: locatie 058 heeft getinte 
ramen. Wat voor effect geeft dat qua lichtimpact? Als je er ’s avonds 
langsfiets ziet het er behoorlijk gedempt uit. Doeke: dat is gespiegeld 
glas. Het is net of je door een zonnebril kijkt. Niet meer van deze tijd. 
Als je het zicht weet te beperken, heeft dit ook invloed op lichtoverlast. 
Een boomwal van takken filtert ook al aardig, ook als er geen bladeren 
aan de takken zijn.  

- Lid klankbordgroep: zijn de wand en hekwerk aan de zijkant ook 
begroeid? Reactie: Ja, want daar wonen ook mensen. Eelkje: er komen 
aan de zijkant geen nieuwe raampartijen.  

- Lid klankbordgroep: raak in verwarring over de wal. Zijn dit palen met 
groen? Dat helpt ook al. TWA: We gaan nog meer expertise ophalen bij 
iemand die verstand heeft van groen en een bouwfysicus voor de 
klankkastwerking en een omgevingspsycholoog over hoe de inrichting 
van de omgeving en gedrag van mensen samenhangen. 

- Lid klankbordgroep: ik mis het schoonmaakonderwerp. Hoe wordt de 
openbare ruimte schoongemaakt. Ik zie geen werkkasten ingetekend. 
Daarnaast moet je opletten hoe je de plinten doet, dat maakt uit voor 
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het schoonhouden. Dit wil ik aan de architecten meegeven. Bauke: 
akkoord. 

Eelkje: de komst van Skills heeft veel impact dus is het een emotioneel 
onderwerp hier. Ik realiseer me dat dit voor jullie het moment is om jullie 
punten aan te geven om het aan de voorkant vast te leggen. Tegelijk zijn 
sommige zaken van hoe het straks gaat niet van tevoren te bedenken.  
Een ieders mening mag er zijn. Ik ben voorzichtig om mensen af te kappen 
tijdens de discussie omdat ik realiseer dat dit het moment is om je zorgen en 
punten te uiten. Tegelijk moeten we wel respectvol blijven naar elkaar en 
moeten de opmerkingen niet persoonlijk worden.  

TWA vat samen dat ze de komende periode extra expertise gaan inwinnen voor 
de groene begroeiing en een bouwfysicus en omgevingspsycholoog betrekken 
voor een zo optimale geluidsreductie via inrichting en sturing op gebruik.  

5. Rondvraag 

7. Afsluiten en 
vervolgafspraken 

 Als er thuis nieuwe punten opborrelen n.a.v. de presentatie van de 
architecten dan kunnen deze tot  10 augustus worden gestuurd naar de 
gemeente.  Deze punten worden dan aan TWA doorgestuurd. 

 Als er nog punten voor in het verslag zijn, kunnen deze ook worden 
gemaild.  

 Streven is om bij de volgende klankbordgroep de nieuwe versie van het 
ontwerp te presenteren, waarin de punten van vandaag zijn 
meegenomen. Het is nog niet mogelijk om daar nu al een datum voor te 
prikken. Er is tijd nodig om deskundigen te betrekken. Te zijner tijd 
wordt er een nieuwe datum geprikt.  
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 Qua planning moet er rekening worden gehouden met het informeren 
van de raad (een vergevorderde tussenstand/ontwerp t.b.v. 
kredietaanvraag). Die planning ligt redelijk vast en daar willen we aan 
vasthouden. Dat betekent dat we goed moeten bekijken hoe die 
planning zich verhoudt tot de klankbordgroep en de nieuwe versie van 
het ontwerp. Streven is om de klankbordgroep daar zo vroeg mogelijk 
in mee te nemen.  


